
Bijlage 6 Commissie Samenleving 11 oktober 2011 

 

Inspraak dhr. Van de Swaluw, namens Stichting Beheer Westrand, Voetbalvereniging VVW, 

Handbalvereniging VVW, Tennisvereniging De Kaag, 

 

Westrand 

 

Mijn naam is Gidus van de Swaluw, voorzitter van de Stichting Beheer sportpark De Westrand. 

En spreek namens de handbal-voetbal verenigingen VVW en tennisvereniging De Kaag. 

 

Geachte dames en heren, 

Bij deze wil ik uw aandacht vragen voor het volgende: 

In de morgen van 27 april 2017 zijn de kantine en een aantal kleedkamers verbrand op sportpark 

De Westrand. Uit eigen middelen en met veel vrijwilligers en bijdragen vanuit de gemeenschap is 

er in korte tijd een nood accommodatie geplaatst zodat het seizoen 2017-2018 in augustus 

normaal van start kon gaan. Een gigantische prestatie. 

Meteen na de brand is er gekeken hoe gaan we verder? Kan het anders? Meer op de toekomst 

gericht? 

Met tennisvereniging De Kaag zijn gesprekken begonnen met als doel de tennisvereniging De 

Kaag mede-gebruiker te laten worden van ons sportpark. Dan gaat het straks om 1000 sporters 

en 500 vrijwilligers. 

 

Waarom? 

Belangrijkste reden is het versterken van elkaar, kostenbesparingen voor de verenigingen en de 

Gemeente (onderhoud), meer aantrekkingskracht van het sportpark/verenigingen enz.  

In feite lopen we hiermee voor in de tijd. Omni-verenigingen zullen in de toekomst steeds meer 

standaard worden uit het oogpunt van genoemde voordelen. 

Tevens is de verwachting dat handbal gaat verschuiven van buiten/binnensport naar een 

binnensport. Dat betekend dat op termijn (5 tot 10 jaar) de handbal geen tot weinig gebruik meer 

gaat maken van de accommodatie en de voetbalvereniging alleen de kosten voor het park moet 

gaan dragen. 

 

Samengaan van verenigingen, verplaatsingen van verenigingen, gaan gepaard met emoties. Maar 

op dit moment is er een ruime meerderheid die de plannen steunt. U weet dat dat niet 

gemakkelijk is. 

Het huidige bouwplan is gedeeltelijk gebaseerd op verhuizing van de tennisvereniging. Enige 

investeringen daarvoor hebben wij reeds voor onze rekening genomen. 

Wij hebben die afweging gemaakt in de verwachting dat het College en daarna de Raad dit plan 

zou omarmen. Het standpunt van B en W is inmiddels duidelijk. 

 

Huidige stand van zaken is: 

De verwachte verplaatsingskosten zijn geschat op zo’n 783.00 E.  

 

Bijdragen van de verenigingen. Uit eigen kas of middels crowdfunding.  

Hierover het volgende: 



Na de brand hebben de handbal- en voetbal vereniging zelf de gehele noodvoorziening geregeld 

door zelfwerkzaamheid. Als dit was uitbesteed aan ondernemers schatten wij de kosten op 

minimaal € 150.000. (materialen en loon). Dit is gebeurd met 125 vrijwilligers en de ondernemers 

van Wervershoof die tegen kostprijs of gratis aan de gang zijn geweest.  

Gemaakte kosten voor de noodkantine een kleine € 40.000 en aanpassingen kleedkamers € 

27.000.  

Totaal dus € 67.000 welk bedrag geheel door de verenigingen is betaald. Gesteld kan worden dat 

de club € 83.000 heeft bespaard door zelf het initiatief te nemen. € 150.000 huur minus de kosten 

noodkantine =  € 83.000.(crowdfunding!) 

Daarnaast zijn er door de verenigingen allerlei acties op touw gezet, subsidies en mogelijkheden 

tot bijdragen van bedrijven onderzocht. Totaal heeft dit tot op heden € 60.000 opgebracht.  

Belangrijk hierin is te vermelden dat de tennisvereniging  direct en indirect zo’n € 120.000 

inbrengt bij de verhuizing. Hiervan is € 90.000 direct bestemd voor de aanleg van de 

tennisvelden. 

Er is dus al veel aan crowdfunding gedaan en uit eigen vermogen ingebracht. 

 

Het College stelt een bedrag beschikbaar van € 783.000. Dit mag officieel niet worden gekoppeld 

aan de opbrengst van de mogelijke inbreilocatie aan de Slotlaan waar nu de tennisvereniging De 

Kaag is gevestigd. Bij verkoop aan een projectontwikkelaar zal dit bedrag minaal terug komen. 

Waarschijnlijk meer, gezien de huidige huizenmarkt.  

Koppel je het wel dan is de bijdrage van de gemeente niet onoverkomelijk. 

Dit project kan snel worden ontwikkeld dus is ook snel duidelijk wat de opbrengst zal zijn. 

 

Samengevat 

Verenigingen bouwen, organiseren en investeren zelf in een noodkantine en besparen de 

gemeente € 83.000 om iedereen weer te willen laten sporten bij de start van seizoen 2017/2018.  

Kosten als de Gemeente dit had moeten doen minimaal € 150.000. 

Bij overgang van de tennisvereniging wordt door De Kaag € 90.000 eigen geld direct ingebracht. 

Overige donaties, e.d. € 60.000. Totaal hebben de verenigingen zelf € 233.000 ingebracht. 

(crowdfunding/cofinanciering!!)  

 

De voordelen van het verplaatsen zullen nu meteen merkbaar zijn zoals ik zojuist al zei. Een 

mooi nieuw  tennispark op het mooie sportpark De Westrand. Maar naar onze stellige 

overtuiging zullen de grootste voordelen in de toekomst liggen. Goed draaiende gezonde 

sportverenigingen die veel samen doen, samen sterker zijn, tot in lengte van jaren. 

 

Dank voor uw aandacht! 

 

 

Stichting Beheer Westrand, 

Voetbalvereniging VVW, 

Handbalvereniging VVW, 

Tennisvereniging De Kaag, 

 

 



 

 


